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Emne: Ad. ny turtrasé mellom Lilloseter og Burås

Hei 
 
Jeg sitter i styret for Lillomarka Venner og sender denne henvendelsen på vegne av styret.  
 
Vi leser i Nordre Aker Budstikke om finansieringen av turtraseen mellom Lilloseter og Burås. Her kommer det fram 
at Bymiljøetaten (BYM) har klart å redusere estimerte kostnader fra 11 til 8 millioner. Byråd Sirin Hellvin Stav uttaler 
at "Bymiljøetaten har på oppdrag fra byrådet jobbet med å redusere kostnadene for den 
planlagte turveien, og ny  foreløpig estimert kostnad er åtte millioner kroner», og at 
finansieringskilder foreløpig ikke er avklart.  
 
BYM inviterte tidligere i sommer bl.a. Lillomarkas Venner til et møte. Her informerte BYM om at 
de hadde planer om å starte et prosjekt for å opparbeide grussti mellom Lilloseter og Johnsenes hvile (dette 
er en av strekningene av traseen som går gjennom skog). Vi forsto det slik at arbeidet skal utføres av BYM og en 
dugnadsgjeng.  
 
På bakgrunn av informasjonen i Nordre Aker Budstikke ovenfor om at finansieringskilder ikke er avklart, ønsker vi å 
spørre om prosjektet som ble nevnt på møtet med BYM er en del av utbyggingsplanene, og om denne 
framgangsmåten er godkjent av byrådsavdelingen. På den nevnte strekningen må det utvilsomt hogges mange trær 
og det må sikkert planeres en del. Vi er usikre på om en dugnadsgjeng med amatører (riktig nok med veiledning av 
BYM) vil være i stand til å forholde seg til strenge reguleringsbestemmelser om f.eks. hogstbredde og bredde på 
grussti (med to grønne skuldre).  
 
På forhånd takk for svar. 
 
På vegne av styret i LIllomarkas Venner 
Vennlig hilsen 
Frode O. Hansen 
Tlf: 90183639 


